



Morning Light
FOUNDATION

April, 2026



THE NEW ADMINISTRATOR, MS. CONNIE TSANG

The Morning Light Foundation is pleased to introduce our new Administrator, Ms. Connie Tsang. Ms. Tsang has extensive background in the government and Non-Governmental Organizations sectors.

We are confident that Ms. Tsang's expertise and dedication will be invaluable in supporting the Foundation's continued growth and mission.

晨光基金會很高興向大家介紹新任行政主任：曾立群女士（Ms. Connie Tsang）。曾女士在政府與非政府機構領域擁有豐富的背景。

我們深信，憑藉她的專業能力與服務熱忱，定能有力推動基金會的持續發展並進一步實踐我們的使命。

HIGHLIGHTS

Feb 15

Chinese New Year Dinner:
Celebration with students, board members, members and families.

Feb 26

Press Conference:
Announced
2026 Scholarship Programs.

UPCOMING

Apr 27

Quarterly Meeting:
6:30 PM. Please RSVP to join us!

Jun 28

Scholarship Award Ceremony:
In San Gabriel Valley.
Please join us!

Oct 10 - 14

China Program:
Visit Schools in
Xianyang and Zhangye.

www.mlfcare.org



On February 26, the Foundation officially launched the 2026 scholarship programs for international and domestic students. Applications are now open, with a deadline of April 30.

Key speakers included President Paul Zee, Chairman Leo Chu, Vice Chairman Dr. Carl Moy, Committee Member Charles Mau, and Vice President Ms. Gigi Yam.

Selected candidates will undergo Zoom interviews on May 24 and 31.
The Award Ceremony will be held on June 28, 2026, in the San Gabriel Valley.

Sponsor a Table: We invite you to support these outstanding students by sponsoring a table at the Award Ceremony.

For details, please contact Administrator Ms. Connie Tsang at **ConnieTsangMLF@gmail.com**.

晨光基金會於2月26日正式宣佈，2026年度留學生及本地生獎學金即日接受申請，截止日期為4月30日。

出席主講人包括會長徐惠誠、主席朱裕民、副主席梅國彰、委員會成員繆德坤及副會長任霜霜。

入選者將於5月24及31日進行Zoom面試。
本年度頒獎典禮將於2026年6月28日在聖蓋博谷隆重舉行。

誠邀贊助：基金會邀請各界參與頒獎典禮的贊助席位，共同支持優秀學子。
有意贊助者請電郵聯絡行政主任曾立群女士：**ConnieTsangMLF@gmail.com**。

CHINESE NEW YEAR DINNER CELEBRATION – FEBRUARY 15

新春晚宴慶祝活動 – 2月15日



The Morning Light Foundation held a joyful Chinese New Year Dinner on February 15, bringing together students, Board members, members, and their families.

The evening featured games, singing performances, and meaningful connections among participants.

The event strengthened community bonds and reflected the Foundation's mission to bring light and hope to students.

晨光基金會於2月15日舉行新春晚宴，學生、董事會、會員及其家人齊聚一堂，共度歡樂時光。活動包括遊戲、歌唱表演及溫馨交流，氣氛熱烈。

活動加強了社群聯繫，也體現了基金會為學生帶來光明與希望的使命。



UPCOMING QUARTERLY MEETING – APRIL 27

季度會議通知 – 4月27日

Our **next quarterly meeting** will be held on **April 27 from 6:30 PM.**

Please mark your calendar and join us.

Further details and confirmation will be provided.

本會下一次季度會議將於4月27日晚上6:30舉行，敬請預留時間參加。
詳細安排及確認將稍後通知。



Morning Light
FOUNDATION

www.mlfcare.org



The Morning Light Foundation will visit schools and students in China from October 10 to 14 to review the progress of its programs and connect directly with students.

The visit will include Xianyang Children's Home and Hexi Vocational College (Zhangye, Gansu).

The Foundation presented a check of \$50,000 to Chinese Christian Herald Crusades Los Angeles (CCHCLA) on January 26 as part of its 2026 annual budget allocated to support its China ministry programs.

晨光基金會將於10月10日至14日前往中國探訪學校及學生，了解項目進展並與學生交流。

行程包括探訪角聲兒童之家（咸陽）及河西職業學院（甘肅張掖）。

基金會已於1月26日向 基督教角聲佈道團（洛杉磯分會）頒發50,000美元支票，作為2026年度資助中國事工計劃的預算。

ACKNOWLEDGEMENT AND SUPPORT 鳴謝與支持

We sincerely thank all members and supporters for their continued support.
Please mail your donations to:

我們衷心感謝各界支持，歡迎將捐獻支票郵寄至以下地址：

106 S Mentor Ave, Suite 150
Pasadena, CA 91106, USA